
Samarbeidsutvalget og skolemiljøutvalget Olsvik skole 07.11.  
 

Tirsdag 7. november kl. 17.30-19.00. Til stede: Hermine og Maria elevråd b-trinn, Anders 

elevråd u-trinn, Einar FAU, Lisa avd.leder SFO, Jorunn rektor, Rebekka lærer u-trinn, 

Hildegunn lærer b-trinn 

Sak 1 23/24: Om SU og SMU – hensikt og funksjon v/rektor.  

- Viktig at alle får uttale seg. Utvalget kan bidra til et godt skolemiljø, ordensreglement, 

brukerundersøkelser og ulike tiltak.  

 

Sak 2 23/24: Valg av leder og sekretær i SU/SMU (rektor kan ikke være leder i SU, det må 

være en ansatt eller en foresatt).  

- Hildegunn er valgt til leder. 

- Rebekka er sekretær. 

 

Sak 3 23/24: Mobilfri skole 5.-10.trinn – hvordan har innføring av dette gått?  

- U-trinn: Nå går det bra, elevene er flinke til å levere inn. I starten snakket man litt om 

det, ikke nå mer. Man er nå mer sosial enn tidligere.  

- B-trinn: Først klaget alle og litt rar følelse, men etter innføringen har det gått fint. Det 

har vært observert at noen likevel har mobil.  

- Skolen: Lite styr med mobilfri skole. God planlegging i forkant. 

- FAU: Foresatte er veldig fornøyd med at vi er mobilfri skole. Spørsmål om forsikring. 

Ordensreglene må kikkes nærmere på i forhold til ordlyden. Ordlyden i 

ordensreglene sier ikke noe om at elevene MÅ la mobilen hjemme, men at den 

samles inn på u-trinn. Rektor sjekker med rektorer i Laksevåg bydel om praksis.  

 

Sak 4 23/24: Skolen har meldt seg på Olweus – kort info fra rektor  

- Er et tiltaksprogram mot mobbing og antisosial atferd. Dette skal vi bruke på vår 

skole. Målet er å redusere mobbing, bedre relasjoner, forebygge nye mobbeproblem. 

Effektmål er at færre elever skal blir mobbet og det blir færre elever som mobber 

andre. Opplæring av lærere starter i morgen. Vi har også en olweusundersøkelse som 

er knyttet mot dette. Vi er usikker på når opplæringen starter med elevene, men 

sannsynligvis ikke før nærmere sommeren.  

 

 

Sak 5 23/24: Saker fra elevrådet ungdomstrinn   

- Har hatt årets første elevrådsmøte. Snart blir det nytt møte.  

- Kiwi ønsker et møte med elevrådet for å snakke om stjeling.  

- En tiende klasse var i Finland på internordisk leirskole. Klassen måtte fremføre 

folkedans som en del av det kulturelle bidraget. Gjorde ellers mye spennende. Var 

sosiale også med finner og svensker. Bodde på et hotell/fine hytter.  

 

 



Sak 6 23/24: Saker fra elevrådet mellomtrinn 

- Sokkedans førstkommende torsdag. Har hatt mange møter om det, så de er godt 

forberedt.  

- Trivsel på mellomtrinnet: Har tidligere vært en del mobbing og stygg språkbruk. 

Dette har bedret seg etter at lærerne tok mer tak i det.  

- Leirskolen i høst var mange fornøyd med.  

 

 Sak 7 23/24: Eventuelt 

- Kantine: Lite utvalg. De skal snakke mer om dette i elevrådet. FAU oppfordres til å 

snakke om matpakker 

-  

Elevene gikk hjem 

 

Sak 8 23/24: Saker fra FAU  

- Kantine. Litt uforutsigbart om det er mat eller ikke, hva er tilbudet? Hva kan man 

forvente? 

- Sammenslåing av fjerde trinn. Har fått god redegjørelse. Noen voksne mener at barna 

trives dårligere etter sammenslåing. Skolen har svart på hvordan organiseringen 

foregår. Klassen har ulike inndelinger i mindre grupper. FAU ønsker at organiseringen 

av klassen og dagen blir formidlet tydelig til alle. Rektor minner også om at det snart 

er utviklingssamtaler og der vil hverdagen bli formidlet.  

- Buss 9. trinn fredager: Det jobbes med saken. Det er kun få elever som har rett på 

buss. De kan ta rutebuss til Storavannet, vente 10 min og så buss videre. Dette er ikke 

et problem for elevene etter at skolen har snakket med dem. Avd. leder på u-trinn 

skal snakke med elever som har behov for buss.  

- Litt uklar pakkeliste til sammenrislingstur til Kvamskogen fra 8. trinn. Ble store 

ulikheter i hva elevene hadde med, særlig knyttet til mat, snop. Informasjon må ut i 

god tid. Kan man ta i bruk BUA også? 

- SFO: De lurte litt på hvem som spiser til ulike tidspunkt. Plan skal være utgitt. 

Hovedsakelig er gruppen delt i to grupper som spiser til ulike tidspunkt. Det er god 

stemning rundt måltidene, men det gir også litt lyd.  

 

Sak 9 23/24: Saker fra SFO 

- Rom 26 skal gjøre rommet litt mer SFO-vennlig. Det blir den nye SFO-basen. Rommet 

blir litt større, i tillegg blir det et grupperom. Rom 1 og 2 oppe skal også brukes 

videre.  Regner med at rom 26 er ferdig om ca. to uker. Deretter skal det gjøres litt 

om på kjøkkenet også. Dette krever litt omorganisering. 

- Litt utfordringer med garderober knyttet til Marka. Nå skal det være en dør åpen 

frem til kl. 16. slik at foresatte kan hente/sjekke klær.  

 

Sak 10 23/24: Eventuelt.  

- Ingen saker.  

-  

Referent: Rebekka Blomvågnes 


